

FORM 51-102F3

MATERIAL CHANGE REPORT

Item 1. Name and Address of Company

SPHINX RESOURCES LTD. (the “Company” or “Sphinx”)
1000 De La Gauchetière Street West
Suite 2100
Montréal, QC H3B 4W5

Item 2. Date of Material Change

June 15, 2018

Item 3. News Release

The news release dated June 15, 2018 was issued in Montreal, Québec and disseminated through Marketwired.

Item 4. Summary of Material Change

The Company reports that it has closed a non-brokered private placement (the “**Private Placement**”) totaling \$259,750. The Private Placement is subject to the final approval of the TSX Venture Exchange.

Item 5. Full Description of Material Change

Please see attached news release dated June 15, 2018.

Item 6. Reliance on subsection 7.1(2) of National Instrument 51-102

Confidentiality is not requested.

Item 7. Omitted Information

No information has been omitted in respect of the material change.

Item 8. Executive Officer

Normand Champigny, CEO
Telephone: (514) 979-4746

Item 9. Date of Report

June 20, 2018.

Sphinx closes \$259,750 private placement financing

Montréal, June 15, 2018 - Sphinx Resources Ltd. ("Sphinx" or the "Corporation") (TSX-V: SFX) announces that it has closed a non-brokered private placement (the "Private Placement") for aggregate gross proceeds of \$259,750.

The Private Placement was comprised of:

- 5,000,000 common shares of the Corporation at a price of \$0.05 per share; and
- 150,000 flow-through common shares at a price of \$0.065 per flow-through share. The flow-through shares shall qualify as "flow-through shares" within the meaning of the *Income Tax Act* (Canada).

The securities of the Corporation to be issued pursuant to the Private Placement are subject to a four-month hold period expiring October 16, 2018. Management of the Corporation subscribed for an amount of \$9,750 of the Private Placement.

The net proceeds of the Private Placement will be used to fund the Corporation's zinc projects (Calumet-Sud, Tessouat, Tessouat-Sud and Obwondiag) in the Pontiac regional municipal county in southwestern Quebec and for general working capital purposes.

The Private Placement has been conditionally accepted by the TSX Venture Exchange. In connection with the Private Placement, the Corporation has agreed to pay a finder a finder's fee of \$1,000.

About Québec and Sphinx

Quebec has established itself as one of the world's most attractive mining jurisdictions, ranking 6th globally (*Fraser Institute press release, February 28 2017*). The Quebec government has created market confidence by following a proactive approach to mining

PRESS RELEASE



policy. Quebec's mining sector has also been encouraged by the clarity and certainty of the legal and regulatory framework adopted by its government. Sphinx is engaged in the generation and acquisition of exploration projects in Québec.

For further information, please consult Sphinx's website or contact:

Normand Champigny
President and Chief Executive Officer
514.979.4746
info@sphinxresources.ca
www.sphinxresources.ca

Neither TSX Venture Exchange nor its Regulation Services Provider (as that term is defined in the policies of the TSX Venture Exchange) accepts responsibility for the adequacy or accuracy of this release.

This press release may contain forward-looking statements that are subject to known and unknown risks and uncertainties that could cause actual results and activities to vary materially from targeted results and planning. Such risks and uncertainties include those described in Sphinx's periodic reports including the annual report or in the filings made by Sphinx from time to time with securities regulatory authorities.

Sphinx clôture un placement privé de 259 750 \$

Montréal, le 15 juin 2018 - Ressources Sphinx Itée (« Sphinx » ou la « Société ») (TSX-V: SFX) annonce qu'elle a clôturé un placement privé (le « Placement Privé »), pour un produit brut total de 259 750 \$.

Le Placement Privé comprend :

- 5 000 000 actions ordinaires de la Société à un prix de 0,05 \$ par actions; et
- 150 000 actions accréditatives au prix de 0,065 \$ par action accréditive. Les actions accréditatives seront considérées comme des « actions accréditatives » au sens de la *Loi de l'impôt sur le revenu* (Canada).

Les titres de la Société émis dans le cadre du Placement Privé font l'objet d'une période de détention de quatre mois qui expire le 16 octobre 2018. Un dirigeant de la Société a souscrit pour un montant de 9 750 \$ du Placement Privé.

Le produit total du Placement Privé sera affecté pour avancer les projets de zinc de la Société (Calumet-Sud, Tessouat, Tessouat-Sud et Obwondia) dans la MRC de Pontiac dans le sud-ouest du Québec et au fonds de roulement.

Le Placement Privé a été conditionnellement accepté par la Bourse de croissance TSX. Dans le cadre du Placement Privé, la Société a accepté de verser à un intermédiaire des frais de 1 000 \$.

Au sujet du Québec et de Sphinx

Le Québec s'est imposé comme l'une des juridictions minières les plus attrayantes au monde et est classé au 6^e rang mondial (*communiqué de presse de l'Institut Fraser, 28 février 2017*). Le gouvernement du Québec a créé la confiance du marché en suivant une approche proactive en matière de politique minière. Le secteur minier du Québec a également été encouragé par la clarté et la certitude du cadre légal et

COMMUNIQUÉ



règlementaire adopté par son gouvernement. Sphinx est une société axée sur la génération et l'acquisition de projets d'exploration au Québec.

Pour plus de renseignements, veuillez consulter le site web de Sphinx ou communiquer avec la personne suivante :

Normand Champigny
Président et chef de la direction
514 979-4746
info@sphinxresources.ca
www.sphinxresources.ca

Ni la Bourse de croissance TSX ni son fournisseur de services de réglementation (au sens attribué à ce terme dans les politiques de la Bourse de croissance TSX) n'acceptent de responsabilité quant au caractère adéquat ou à l'exactitude du présent communiqué.

Le présent communiqué peut contenir des énoncés prospectifs qui sont assujettis à des risques et à des incertitudes connus et inconnus qui pourraient faire en sorte que les activités et les résultats réels diffèrent considérablement des résultats attendus et des activités prévues. Ces risques et incertitudes comprennent ceux qui sont décrits dans les rapports périodiques de Sphinx, y compris le rapport annuel, ou les documents que Sphinx dépose à l'occasion auprès des autorités en valeurs mobilières.